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PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

                   GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR  GORNJA VEŽICA 
      VIJEĆE MJESNOG ODBORA  
 

KLASA :     026-02/20-01/10 
URBROJ : 2170/01-09-10-20-12 
Rijeka,       26. 8. 2020. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 18. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

18. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 26. kolovoza 2020. godine (srijeda) s 
početkom u 8,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Razmatranje tekuće komunalne problematike na Gornjoj Vežici 

2. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Nastavno na sjednicu iz srpnja, nazočni su ponovo raspravljali o komunalnoj 
problematici na području Gornje Vežice.  

Gđa. Sobol-Mišćević istaknula je problem neosvijetljenosti igrališta OŠ Gornja 
Vežica. Smatra kako bi se trebalo kontaktirati nadležne da se problem ormarića za struju 
riješi odnosno popravi. Mještani Gornje Vežice bi u večernjim satima koristili igralište zbog 
raznih sportskih aktivnosti te bi svakako bilo dobro da se reflektori u večernjim satima,  
upale.  
 
 

AD 2 
 
Nazočni su raspravljali o osnivanju Pododbora pri MO Gornja Vežica. 
Predsjednik Vijeća je predložio da se osnuje Pododbor za komunalna pitanja u 

kojoj bi se raspravljalo i rješavala problematika slična onoj koja je navedena u točki 1.  
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Također je predložio da se za predsjednicu navedenog Pododbora imenuje 
članica Vijeća gđa. Frančeska Sobol-Mišćević s čime se složila gđa. Sobol-Mišćević te svi 
prisutni.  

U narednom razdoblju gđa.  Sobol-Mišćević će predložiti članove Pododbora čija 
je predsjednica te će se o istome raspraviti na jednoj od narednih sjednica Vijeća.  
 

 
 

Sjednica je završila u 10,00 sati.  
U Rijeci, 26. kolovoza 2020. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
                Ozren Kraljić                                                             Ozren Kraljić 


